
Protokół nr XXXIV/2021

z obrad XXXIV sesji  Rady Gminy Mały Płock

odbytej w dniu 28 maja 2021 r. w sali Gminnego Ośrodka Kultury w Małym Płocku

W obradach Sesji wzięli udział Radni Gminy Mały Płock w osobach:

1) Góralczyk Krzysztof Leszek
2) Cieśluk Krzysztof
3) Supiński Władysław
4) Duzik Sylwia
5) Gałązka Jarosław
6) Krasiński Stefan
7) Zuzga Karol
8) Steczkowska Bogumiła
9) Żelazny Wojciech
10) Zduńczyk Andrzej
11) Sendrowski Marek
12) Wądołowska Anna
13) Rydzewska Grażyna
14) Sawicki Janusz

Radni nieobecni na obradach sesji:

1. Żelazna Alina

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli:

1) Dymerski Józef - Wójt Gminy
2) Muniak Beata – Sekretarz Gminy 
3) Kućko Małgorzata – Skarbnik Gminy
4) Podsiad Aneta – Inspektor Urzędu Gminy

 

Z uwagi na Pandemię Koronawirusa Sołtysi z terenu Gminy Mały Płock nie uczestniczyli w
obradach sesji.

Rozpoczęcie  posiedzenia  nastąpiło  o  godz. 1100,  a  zakończenie  o  godz. 1155

Proponowany porządek posiedzenia:

1) Otwarcie obrad.
2) Przedstawienie  porządku dziennego. 
3) Przyjęcie protokołu z obrad XXXIII sesji Rady Gminy.
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4) Informacja Wójta z działalności w okresie między sesjami.
5) Interpelacje i zapytania radnych.
6) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2021.
7) Podjęcie uchwały w sprawie rozparzenia petycji dotyczącej poparcia Rządu 

Tymczasowego Rady Stanu Narodu Polskiego Społecznego Komitetu Konstytucyjnego.
8) Podjęcie uchwały w sprawie przekazania skargi Wojewódzkiemu Sądowi 

Administracyjnemu w Białymstoku wraz z odpowiedzią na skargę
9) Podjęcie uchwały w sprawie określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku 

mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego.
10) Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.
11) Wolne wnioski.
12) Zakończenie obrad.

Ad. 1

Otwarcie obrad.

Otwarcia  posiedzenia  dokonał  Pan  Jarosław  Gałązka  –  Przewodniczący  Rady,  witając

przybyłych  na  posiedzenie  radnych  oraz  zaproszonych  gości.

Następnie Przewodniczący Rady stwierdził prawomocność obrad. Nadmienił jednocześnie, że

na  ogólną  ilość  15  radnych,  udział  w  sesji  bierze  14  radnych,  co  daje  quorum  do

podejmowania prawomocnych uchwał i wniosków.

Ad. 2

Przedstawienie  porządku dziennego. 

Przewodniczący posiedzenia przedstawił porządek obrad.

Przewodniczący  Rady  poinformował,  że  porządek  obrad  sesji  został  dostarczony  radnym

wraz z zawiadomieniem na dzisiejszą sesję Rady Gminy.

Przewodniczący  Rady  zapytał  czy  są  uwagi  do  proponowanego  porządku  obrad?

Uwag do porządku obrad nie wniesiono.

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada obraduje nad niniejszym porządku dziennym sesji.
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Ad.3

Przyjęcie protokołu z obrad XXXIII sesji Rady Gminy.

Przewodniczący Rady – Pan Jarosław Gałązka - poinformował, iż protokół z ostatniej sesji

Rady  Gminy  Mały  Płock  nr  XXXIII/2021  był  wyłożony  do  wglądu  w Urzędzie  Gminy

Mały Płock. Z treścią  protokołu każdy miał  możliwość zapoznania  się,  w związku z tym

Przewodniczący  Rady  poprosił  o  zgłaszanie  ewentualnych  uwag.  Żadnych  uwag  nie

wniesiono,  w  związku  z  czym  Przewodniczący  Rady  wnioskował  o  przyjęcie  protokołu

w  brzmieniu napisanym.  

Przewodniczący  poddał  pod  głosowanie  wniosek  o  przyjęcie  protokołu  w  brzmieniu

napisanym.

      Za wnioskiem głosowało – 14 radnych, głosów przeciwnych – 0, wstrzymujących się – 0

Głosowanie imienne Nr 1 w sprawie przyjęcia protokołu z obrad XXXIII sesji  Rady

Gminy – stanowi załącznik do protokołu.

Przewodniczący  stwierdził,  że  Rada  Gminy  przyjęła  protokół  z  obrad  XXXIII  Sesji

w brzmieniu napisanym.

Ad. 4

Informacja Wójta Gminy  z działalności w okresie między sesjami.

Pan  Józef  Dymerski  -  Wójt  Gminy  -  powitał  przybyłych na  posiedzenie  radnych oraz

zaproszonych gości, następnie przedstawił następujące informacje:

-  rewitalizacja  przestrzeni  publicznej  poprzez  budowę  Parku  Kieszonkowego  w  Małym

Płocku umowa jest  już podpisana z Urzędem Marszałkowskim i składanie ofert  jest  do 2

czerwca;

-  Centrum Aktywności  Lokalnej  w Małym Płocku umowa jest  już  podpisana  z  Urzędem

Marszałkowskim też już jesteśmy w trakcie przygotowania do przetargu;

- również Rewitalizacja Przestrzeni Publicznej w Korzenistem umowa jest już podpisana i w

trakcie przygotowywania do przetargu;

-  sporządzamy  dokumentację  techniczną  na  budowę  świetlicy  wiejskiej  w  Józefowie,

dziękujemy Pani Radnej i Sołtysowi za współpracę i omówienie projektu technicznego;

-  zagospodarowanie  terenu  przy  Szkole  Podstawowej  w  Rogienicach  Wielkich  jest  to  w

ocenie, były tam małe poprawki, zostały już podpisane, myślę że w niedługim czasie będzie

decyzja;

-  złożyliśmy  wniosek  do  Wojewody  Podlaskiego  na  remont  stołówki  w  Małym  Płocku

i czekamy na decyzję;
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- termomodernizacja Szkoły Podstawowej w Kątach jest już zakończona, trwają jeszcze prace

zakończeniowe w Małym Płocku;

- stacja uzdatniania wody w Rogienicach Wielkich też jeszcze remont trwa;

- remont dróg również już jest wykonywany: Cwaliny Duże przez wieś, Rakowo Stare przez

wieś, Popki przez wieś i łącznik Mały Płock I i Mały Płock II tak jak mówiłem do końca

września te drogi ma już być całkowicie zakończone ich wykonywanie;

- zakupiliśmy samochód Iveco z 2012 roku do Zakładu Gospodarki Komunalnej w Małym

Płocku,  jest  już w Zakładzie  ubezpieczony,  zarejestrowany,  także  Pani  Kierownik bardzo

serdecznie za to dziękuję, wszystkim, którzy się przyczynili do tego szczególnie Radnym bo

oni głosowali żeby dać na to pieniądze, bardzo dziękuję;

-  remont  oświetlenia  ulicznego  w  Budach  Żelaznych  dzisiaj  będziemy  podejmować  już

decyzję na wykonanie tego i myślę, że w niedługim czasie nastąpi realizacja;

- akcyza na paliwo, sprawnie, szybko poszło, jest już rozliczona, także Paniom, które to robiły

bardzo serdecznie dziękuję;

-  Pani  Sekretarz  przekazała  również  informację,  że  arkusze  organizacyjne  szkół  były  już

uzgodnione ze Związkami, z Kuratorium, są już przekazane dla Dyrektorów szkół, jakoś z

tym sobie poradziliśmy i myślę, że rok szkolny 2021/2022 rozpocznie się bez problemu;

-  egzaminy  8  klas  zostały  już  zakończone,  rok  szkolny  będziemy  żegnać  25  czerwca

2021roku;

-  dziękujemy  Stowarzyszeniu  OSP Kąty  i  dla  Pana  Krasińskiego  za  dobrą  współpracę  z

Systemem Gaz odnośnie finansowania tej straży;

- Kluby Seniora projekty trwają;

- droga Kołaki Strumienie- Rogienice Wielkie  będzie złożona do dwóch programów, także

bardzo nam zależy na tym, czekamy na decyzję;

- nakładka asfaltowa na drodze powiatowej od cmentarza w kierunku Popek jeden kilometr,

oraz Włodki kierunek Górki 600 metrów, będzie wykonywana  przez Powiat;

- dokumentacja dróg: ulica Leśna, w Zalesiu, w kierunku Pana Szczęsnego Mały Płock i do

Lecznicy  oraz Kąty Łosewo jest  w trakcie  wykonywania dokumentacji,  wykonawca wraz

z geodetą są w porozumieniu i trwa wykonanie na nie dokumentacji technicznej i sprawdzanie

szerokości tych dróg, którędy te drogi będą biegły;

- oświetlenie i remont budynku Urzędu Gminy trochę się opóźnia ze względu na to, że brak

jest  materiałów,  ceny poszły w górę,  ale  myślę,  że na początku czerwca będziemy mogli

rozpoczynać te prace;
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- wniosek dla straży w Korzenistem i w Rogienicach Wielkich na małego strażaka został

złożony.

Dziękuję jeżeli będą jakieś pytania to postaram się udzielić odpowiedzi na nie. .

Ad. 5 

Interpelacje i zapytania radnych.

Pan Jarosław Gałązka – Przewodniczący Rady – Ja  skorzystam z okazji  mam pytania

mieszkańców w sprawie budowy oświetlenia w Rogienicach Wielkich z funduszu sołeckiego

to jedna sprawa, tradycyjnie remont ulicy Marii Konopnickiej  i droga powiatowa z Rogienic

do Waśk to takie trzy pytania, było jeszcze pytanie odnośnie drogi Rogienice Wielkie Kołaki

Strumienie, ale Pan Wójt przed chwilą już o tym powiedział, także to takie z mojej strony trzy

pytania. Proszę o odpowiedź w odpowiedziach na interpelacje i zapytania.

Ad.6

Podjęcie uchwały w sprawie  zmian w budżecie gminy na rok 2021.  

Projekt Uchwały omówiła Pani Małgorzata Kućko – Skarbnik Gminy. Projekt uchwały był w
materiałach. Został szczegółowo omówiony na Komisjach Rady i był przez nie analizowany.
Pani  Małgorzata Kućko – Skarbnik Gminy -  szanowni państwo kilka zmian w budżecie
gminy, mianowicie zwiększa się plan dochodów o kwotę 143 000 złotych, również zwiększa
się plan wydatków o tą samą kwotę i dokonuje się zmian w planie wydatków inwestycyjnych
i w załączniku Nr 1 zwiększa się plan w rozdziale  70005 paragraf 0770 o kwotę 143 000 zł i
to jest kwota godnie z rozstrzygniętym przetargiem na sprzedaż działki w Korzenistem tam
środki były już zabezpieczone na ten rok w wysokości 80 000 zł takie było założenie, że w
takiej  wysokości  sprzeda  się  działka,  sprzedała  się  w  wyższej  kwocie,  dlatego  możemy
wprowadzić do planu dochodów i wydatków tą kwotę. Ponadto w załączniku Nr 2 zwiększa
się plan w rozdziale 60016 paragraf 6050 o kwotę 40 000 zł i dotyczy to dokumentacji  o
której  Pan Wójt  mówił  przebudowa dróg gminnych:  Mały  Płock ul.  Krótka,  przebudowa
drogi  w  Małym  Płocku  ulica  Potocznego,  przebudowa  drogi  w  miejscowości  Zalesie,  i
przebudowa drogi gminnej ulica Leśna. Zwiększa się plan w rozdziale 75023 paragraf 4270 o
kwotę 80 000 zł na remont i docieplenie budynku Urzędu Gminy Mały Płock. W rozdziale
90015  paragraf  4260  zwiększa  się  plan  o  kwotę   23 000  zł  na  koszty  zakupu  energii
elektrycznej oświetlenia ulicznego.

Nikt z Radnych nie wniósł uwag do niniejszego projektu uchwały.

Przewodniczący Rady odczytał treść projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na

rok 2021.

Głosowanie imienne Nr 2 dot. podjęcia uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na

rok 2021. – stanowi załącznik do protokołu.

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych,  przeciw – 0, wstrzymało się – 0.
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Przewodniczący  Rady  stwierdził,  iż  uchwała  w  sprawie  zmian  w  budżecie  gminy  na

rok 2021.- została podjęta.

Uchwała nr XXXIV/162/21 w sprawie zmian w budżecie  gminy na rok 2021. -  stanowi

załącznik do protokołu.

Ad. 7

Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej poparcia Rządu Tymczasowego 
Rady Stanu Narodu Polskiego Społecznego Komitetu Konstytucyjnego.

Projekt uchwały był w materiałach. Został szczegółowo omówiony na Komisjach Rady  przez
Pana Janusza Sawickiego – Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji i był przez
nie analizowany. Pan Janusz Sawicki - mamy opinię komisji skarg wniosków i petycji dot.
niniejszej petycji, opinia ta została przedstawiona na posiedzeniu Komisji.

Nikt z Radnych nie wniósł uwag do niniejszego projektu uchwały.

Przewodniczący Rady odczytał treść projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji 
dotyczącej poparcia Rządu Tymczasowego Rady Stanu Narodu polskiego Społecznego 
Komitetu Konstytucyjnego.

Następnie poddał projekt pod imienne głosowanie.

Głosowanie  imienne  Nr  3  dot.  podjęcia  uchwały  w  sprawie  rozpatrzenia  petycji

dotyczącej poparcia Rządu Tymczasowego Rady Stanu Narodu Polskiego Społecznego

Komitetu Konstytucyjnego.- stanowi załącznik do protokołu.

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych,  przeciw – 0, wstrzymało się – 0.

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  iż  uchwała  w  sprawie  rozpatrzenia  petycji dotyczącej

poparcia  Rządu  Tymczasowego  Rady  Stanu  Narodu  Polskiego  Społecznego  Komitetu

Konstytucyjnego.- została podjęta.

Uchwała  nr  XXXIV/163/21  w  sprawie  rozpatrzenia  petycji  dotyczącej  poparcia  Rządu

Tymczasowego Rady Stanu Narodu Polskiego Społecznego Komitetu  Konstytucyjnego. -

stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 8
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Podjęcie uchwały w sprawie przekazania skargi Wojewódzkiemu Sądowi Administracyjnemu
w Białymstoku wraz z odpowiedzią na skargę.

Projekt uchwały był w materiałach. Został szczegółowo omówiony na Komisjach Rady  przez
Panią Wiesławę Pasławską Kierownika Zakładu Gospodarki Komunalnej w Małym Płocku i
był przez nie analizowany. 
Pani  Beata Muniak – Sekretarz Gminy – szanowni państwo w dniu 14 maja tego roku
wpłynęła do Rady Gminy za pośrednictwem Urzędu Gminy w Małym Płocku skarga złożona
przez  Prokuraturę  Rejonową  w  Kolnie  dotycząca  regulaminu  dostarczania  wody
i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Mały Płock. Tą skargę mógł złożyć Prokurator w
oparciu o odpowiednie przepisy ustawy o samorządzie gminnym. Skarga ta zawiera szereg
elementów, które zdaniem prokuratury rejonowej powinny być ujęte w naszym regulaminie.
Do  projektu  uchwały   dołączony  jest  załącznik  jako  odpowiedź  na  skargę,  gdzie
ustosunkowujemy się do tych naruszeń. Dziękuję.
Nikt z Radnych nie wniósł uwag do niniejszego projektu uchwały.

Przewodniczący Rady odczytał treść projektu uchwały w sprawie przekazania skargi 
Wojewódzkiemu Sądowi Administracyjnemu w Białymstoku wraz z odpowiedzią na skargę.

Następnie poddał projekt pod imienne głosowanie.

Głosowanie imienne Nr 4 dot. podjęcia uchwały w sprawie przekazania skargi 
Wojewódzkiemu Sądowi Administracyjnemu w Białymstoku wraz z odpowiedzią na 
skargę.- stanowi załącznik do protokołu.

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych,  przeciw – 0, wstrzymało się – 0.

Przewodniczący Rady stwierdził, iż uchwała w sprawie przekazania skargi Wojewódzkiemu 
Sądowi Administracyjnemu w Białymstoku wraz z odpowiedzią na skargę. -została podjęta.

Uchwała nr XXXIV/164/21 w sprawie przekazania skargi Wojewódzkiemu Sądowi 
Administracyjnemu w Białymstoku wraz z odpowiedzią na skargę. -  stanowi załącznik do 
protokołu.

Ad. 9

Podjęcie uchwały w sprawie określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku 
mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego.

Projekt uchwały był w materiałach. Został szczegółowo omówiony na Komisjach Rady  przez
Panią Beatę Muniak Sekretarza Gminy i był przez nie analizowany. 
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Pani  Beata Muniak – Sekretarz  Gminy –  szanowni państwo obowiązek podjęcia  takiej
uchwały  określającej  wzór  wniosku  o  przyznanie  dodatku  mieszkaniowego  oraz  wzoru
deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego przy ubieganiu się o dodatek mieszkaniowy
określa art. 7 ust. 1 pkt. E ustawy o dodatkach mieszkaniowych. Przepisy ustawy o zmianie
niektórych  ustaw wspierających  rozwój  mieszkalnictwa  określiły  elementy  jakie  powinny
zawierać  wzór  wniosku  o  dodatek  mieszkaniowy  oraz  wzór  deklaracji  o  dochodach
gospodarstwa domowego oraz określiła termin kiedy ta uchwała wchodzi w życie, wchodzi
ona w życie z dniem 1 lipca 2021 roku i podlega opublikowaniu w Dzienniku Urzędowym
Województwa Podlaskiego. Dziękuję.
Nikt z Radnych nie wniósł uwag do niniejszego projektu uchwały.

Przewodniczący Rady odczytał treść projektu uchwały w sprawie określenia wzoru wniosku o
przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa 
domowego.

Nikt z Radnych nie wniósł uwag do niniejszego projektu uchwały.

Przewodniczący Rady odczytał treść projektu uchwały w sprawie określenia wzoru wniosku o
przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa 
domowego.

Następnie poddał projekt pod imienne głosowanie.

Głosowanie imienne Nr 5 dot. podjęcia uchwały w sprawie określenia wzoru wniosku o 
przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa 
domowego.

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych,  przeciw – 0, wstrzymało się – 0.

Przewodniczący Rady stwierdził, iż uchwała w sprawie określenia wzoru wniosku o 
przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa 
domowego.

Uchwała nr XXXIV/165/21 w sprawie określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku 
mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego.- stanowi 
załącznik do protokołu.

Ad. 10

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.
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Pan Józef Dymerski – Wójt Gminy - Panie Przewodniczący jeśli chodzi o drogę Rogienice

Wielkie Waśki jest to droga Powiatu Łomżyńskiego w związku z tym napiszemy pismo do

Starosty Łomżyńskiego i  opiszemy jak  ta  droga wygląda i  co mają  z  tym zamiar  zrobić.

Bo tak jak Pan Przewodniczący podkreślił nikt tak nie zajrzał dawno na tą drogę powiatową.

Oświetlenie Rogienice Wielkie projekt jest zrobiony na ciąg cały, w Chludnie Przybudówka

też  jest  ciąg  cały  zrobiony i  ulica  Grodzka też,  chodzi  o  dokumentację,  natomiast  lampy

założymy tylko  w tych miejscach  gdzie  są  budynki,  ja  robię  projekt  w całości  gdyby w

przyszłości trzeba było te lampy podwieszać, tak samo w Chludniach projekt jest zrobiony w

całości, a lampy będą przywieszone tylko przy zabudowaniach .

Natomiast droga na ulicy Konopnickiej tak jak mówiliśmy, nie wiem jak z dokumentacją czy

ona jest  ważna czy już nie,  jeżeli  nie  to  trzeba  będzie  ją  ponowić.  Tak sprawa wygląda.

Tutaj co były pytania odnośnie przepustu koło Zabłockich w Rakowie Nowym to już Pani

Kierownik ZKG przyjęła  zgłoszenie,  jeśli  chodzi  o  żwir i  jakość ponownie będę się  tym

interesował zgłoszone przez Pana Andrzeja Zduńczyka i przepust w Korzenistym również to

trzeba uzgodnić z osobami żeby wejść na ich teren i żeby można było tutaj z tym przepustem

coś zrobić.

Ad. 11

Wolne wnioski.

Pan Zuzga Karol – Radny - Panie Wójcie mieszkańcy pytają skąd się wezmą pieniądze na

świetlicę w Józefowie.

Pan  Józef Dymerski – Wójt Gminy – świetlica w Józefowie to tak jak wszystkie wnioski

jeżeli pojawią się pieniądze w ministerstwie w MONIE to tam będziemy aplikować, a jeżeli

nie to jest nowe rozdanie w „Krainie Mlekiem Płynącej” na lata 2021-2027 tam jest dość

sporo tych pieniędzy, w tej kadencji ponad 21 milionów, myślę, że na tą świetlicę te pieniądze

znajdziemy i myślę , że z dość dużym dofinansowaniem.

Pan Janusz Sawicki – Radny Gminy – o Małych Cwalinach też proszę pamiętać.

Pan Józef Dymerski  Wójt Gminy – Małe Cwaliny  plac zabaw i siłownię i Kąty do szkoły

też plan zabaw jest to rozważane  i to co mówiłem, że jeszcze mają się pojawić pieniądze, ale

przedłużone jest do listopada, to nie od nas zależy, to decyduje Urząd Marszałkowski. Część

tych pieniędzy tak jak mówiłem będzie na rozpoczęcie  działalności,  a część na inne cele,

zobaczymy na jakie, w związku z tym będziemy starali się te mniejsze inwestycje zrealizować

takie jak: Cwaliny Małe i Kąty plac zabaw przy szkole.

Pan  Janusz Sawicki – Radny Gminy – Pan Wójcie czy ta firma odnośnie GAZSYSTEM

kontaktuje się z gminą bo jak ja rozmawiałem z tymi kierownikami to oni mówią, że oni

doprowadzą te drogi gminne, które poniszczyli trochę do takiego stanu używalności jaki był
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wcześniej, mówią ze przy odbiorze tych dróg będzie ktoś z gminy i ktoś od nich, cos takiego

było ustalane czy nie?

Pan  Józef Dymerski – Wójt Gminy – tak bo nawet na zebraniu tutaj w tym miejscu byli

mieszkańcy tych miejscowości  gdzie  ten GAZSYSTEM przebiega  i  tak było ustalone,  że

nawet i rolnicy byli,  mamy już pierwsze spotkanie 9 czerwca mieszkańcy Rudy - Skroda,

gdzie  będą  protokoły  sporządzane  działki  jak  dobrze  pamiętam  240  i  wszyscy  mają

obowiązkowo być, jeśli  kogoś nie będzie to protokół będzie sporządzony i nie będzie już

później od tego odwołania, tak to było mówione, a jak to będzie w realizacji to zobaczymy.

Uważam,  że taki  stan jaki  zastali  taki  powinni  zostawić,  ale  wiemy jak to  wyglądało,  że

czasami nie można było przejechać, bo było mokro, bo deszcz padał, ale my nie mogliśmy

nawet żwiru tam posypać bo nie wolni nam było bo to była ich inwestycja i to oni decydowali

o tych drogach i przejazdach.

Pan Władysław Supiński – Radny Gminy  -  są drogi gminne, ja jechałem kiedyś przez ten

las od Nowogrodu i tam też jeżdżą to tam takie koleiny są powyrabiane, bo oni duże ciężary

wożą, ja wątpię czy o tamte drogi ktoś się upomni i czy będzie to zrobione.

Pan Józef Dymerski – Wójt Gminy – tak, ale dokonany jest przecisk pod asfaltem i tam też

gdzieś wyjdzie na lewą i prawą stronę, to już jest zakopywane, nie wiem czy w Rakowie tam

jakaś awaria była bo tam ponownie było coś robione i dalej to robią.

Ad. 12

Zakończenie obrad

Przewodniczący  Rady Pan Jarosław Gałązka  ze  względu na  wyczerpanie  porządku obrad

zamknął obrady XXXIV Sesji Rady Gminy Mały Płock.

Na tym protokół zakończono.

Protokołowała                                                                              Przewodniczący Rady Gminy

Aneta Podsiad                                                                                       Jarosław Gałązka

10


